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Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2019-12-12, kl. 14 00 till l6:00 

Lokal: Bodholmsplan 2, plan 7, Norrholmen 

~z;;:/~ (&;JA /i,!( 
Göran Cederstrand 
Ordförande 

Christer Flink 
Justerare 

Närvarande: 
Rune Axelsson 
Britt-Marie Ekvall 
Christer Flmk 
Gertie Unhagen Deiving 
Göran Cederstrand 
Liese-Lotte Aaltonen 
Kerstin Krook 

Frånvarande: 
Lill Sjöström 
Ulla-Britt Hartel! 
Barbro Lundqvist 

Övriga närvarande: 
Maria Nilsson, sekreterare 

1 § Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2 § Presentationsrunda 
De närvarande presenterar sig. 

Skärholmens stadsdelsförvaltning 
Socialtjänsten 

Bodholmsplan 2 
Box 503 
127 26 Skärholmen 
Växel 08-508 24 000 
maria.e.nilsson@stockholm.se 
www.stockholm.se 

3 § Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 

4 § Val av justerare 
Christer Flink väljs att justera protokollet tillsammans med 
ordföranden. 



5 § Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

6 § Information från förvaltningen 
Följande sammanträdesdatum fastställs för 2020: 

23/1 
20/2 
19/3 
8/4, Obs! En onsdag 
20/5 Obs! En onsdag 
4/6 
20/8 
17/9 
15/10 
5/11 
3/12 

Sammanträden äger som huvudregel rum torsdag veckan före 
stadsdelsnämndens sammanträde, kl 14-16. 

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 
Föredragningslista till nämnden skickades via mail till rådets 
ledamöter. 

Rådet valde att kommentera följande ärenden: 

Skärholmens stadsdelsförvaltning 
Socialtjänsten 

Bodholmsplan 2 
Box 503 
127 26 Skärholmen 
Växel 08-508 24 000 
maria.e.nilsson@stockholm.se 
www.stockholm.se 

Verksamhetsplan 2020, 
dnr SKHLM 2019/975 
Pensionärsrådet vill framföra följande: KPR har lämnat ett 
yttrande till Äldrenämnden inför deras Verksamhetsplan för 2020. 
Pensionärsrådet instämmer i KPRs yttrande, som i huvudsak 
handlar om att förebygga ohälsa, att se till att det blir lättare för 
äldre att bli kvar i sina hem (bland annat genom att installera 
hissar i flerfamiljshus som saknar detta), samt att 
biståndsbedömningen måste bli mer likvärdig och att den inte ska 
ligga på lägsta godtagbara nivå. Slutligen önskar rådet att 
kvaliteten på hemtjänsten ska öka, främst genom höjt kontinuitet 
vad gäller personal, men även genom höjd kvalitet i utförandet av 
insatser. 

Rådet önskar även förtydliganden gällande Ramtid - hur fungerar 
det i praktiken? Hur fungerar Tryggt mottagande i hemmet? 



Vidare anser pensionärsrådet att den löpande uppföljningen av 
verksamhetsplanens aktiviteter ska redovisas på ett bättre sätt i 
tertialrapporterna. Det måste bli lättare att följa vad som händer 
under ett helt år. 

Pensionärsrådet understryker att SPF och PRO vill ha bidrag med 
det belopp de fatt tidigare år. 

8 § Skrivelser och rapporter 
Rapport från Kommunala pensionärsrådet: Britt-Marie redovisar 
det yttrande som KPR lämnat in till Äldreförvaltningens 
Verksamhetsplan 2020. Hon redogör även för det senaste mötet, 
där bland annat frågan om krisplaner för äldreboenden och 
hemtjänsterna lyftes. 

Britt-Marie informerade även om mötet med inrikesminister 
Mikael Damberg, som var på besök i Sätra för ett dialogmöte 
kring trygghetsfrågor. 

Kerstin, Britt-Marie och Liese-Lotte rapporterade om sina 
uppföljningsbesök på vårdcentralerna i stadsdelsnämndsområdet. 

9 § Övriga frågor 
Rådet anser att närvaron från förvaltningen är för låg. Andreas 
Thorstensson bjuds in till nästa möte. 

Vidare tycker pensionärsrådet att informationsöverföringen 
mellan förvaltningen och rådet är bristfällig. 

Pensionärsrådet tackar Maria för sitt arbete med rådet under åren 
och önskar henne lycka till framöver. 

Rådet tackar även Liese-Lotte Aaltonen, som slutar i rådet, för 
väl utfört arbete under året. 

10 § Mötet avslutas 

Vid tangentbordet 
Skärholmens stadsdelsförvaltning 
Socialtjänsten 

Bodholmsplan 2 
Box 503 
127 26 Skärholmen 
Växel 08-508 24 000 
maria.e.nilsson@stockholm.se 
www.stockholm.se 

Maria Nilsson 
Protokollet justeras 2019-12-12 


